
PROTOKÓŁ NR 36/2016 

Z OBRAD XXXVI SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 2 LISTOPADA 2016 ROKU 

 

W obradach udział wzięli :  

- radni zgodnie z załączoną listą obecności  

- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 

- Sekretarz Gminy Pani Elzbieta Kowalczyk 

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

- Kierownik GOPS Pani Grażyna Tyde 

- Inspektor Pani Jolanta Maciejewska 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Gminnego Zespołu Ekonomiczno –

Administracyjnego Szkół 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

5. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi , oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat , jak również trybu ich pobierania  

6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego na rok 2017 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych  

9. Przyjęcie protokołu z  XXXV Sesji Rady Gminy Sochaczew 

10. Sprawozdanie Wójta Gminy Sochaczew z działalności między sesjami  

11. Sprawy różne 

12. Zakończenie obrad XXXVI Sesji Rady Gminy Sochaczew .   

 

AD. 1  

 Obrady XXXVI Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński o godz. 10.05 

W obradach wzięło udział 13 radnych , co stanowi quorum 
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AD. 2 

Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad i zaproponował skreślenie z 

porządku obrad punktu 5 dotyczącego zakupienia działki w Żukowie  

Zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie . 

 

AD.3 

Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

utworzenia GZEAS i poinformowała , że wcześniej była podjęta uchwała o likwidacji 

GZEAS , gdyż zmieniły się przepisy i GZEAS nie mógłby funkcjonować na 

dotychczasowych zasadach . 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał  , czy są jakieś pytania w sprawie przedstawionej 

uchwały . W związku z tym , że pytań nie było radni przystąpili do głosowania 

- w glosowaniu wzięło udział 13 radnych na 13 obecnych na sesji  

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVI/ 149/2016  w sprawie 

utworzenia Gminnego zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół . 

 

AD. 4 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy przedstawiła Pani 

Skarbnik Gminy  

- w  głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 13 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVI/150/2016 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy  Sochaczew 
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AD. 5 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Grażynę Tyde o 

przedstawienie projektu w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze  

- w głosowaniu wzięło udział 13 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę NR XXXVI/151/2016 w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze z wyłączeniem  specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi , oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat , jak również trybu ich pobierania . 

 

AD. 6 

Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na 2017 rok przedstawiła Pani Jolanta Maciejewska  

- w głosowaniu wzięło udział 13 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVI/152/2016 w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2017    

 

AD. 7 

Pani Maciejewska Jolanta przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości  

- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 13 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła  uchwałę Nr XXXVI/153/2016 w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
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AD. 8  

Projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych przedstawiła Pani Jolanta Maciejewska  

  - w głosowaniu wzięło udział 13 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVI/154/2016 w sprawie 

określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych  

 

AD. 9 

Protokół z obrad XXXV Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  

 

AD. 10  

Wójt Gminy Pani Mirosław Orliński poinformował o działalności między sesjami  

 Oddano do użytku szkołę w Kątach , chociaż nie w 100% , bo nie są  zrealizowane 

jeszcze zalecenia straży  

 Kończone są drogi  : 

-  nie jest rozliczona droga powiatowa na Wymysłowie 

- dobiegają końca rozmowy z nadleśnictwem w sprawie drogi na Czerwonce-Parcel     

- zrealizowano drogę na Kątach , przy dawnym SKR  

- wykonano drogę na Żdżarowie  

- rozpoczęto procedurę przetargową na drogę w Andrzejowie Duranowskim  

- wykonano drogę na Rozlazłowie  

- wysypano drogę tłuczniem na Altance i Gawłowie  

- złożono wniosek na przebudowę drogi w Kątach od ulicy Płockiej  w kierunku 

obwodnicy                                                                                            

 Ogłoszono przetarg na dowożenie dzieci  

 Ukończono budowę studni na Dachowej – jest to trzecia studnia na tym terenie  

 Z okazji Dnia Nauczyciela odbyły się spotkania z nauczycielami szkół gminnych  

 Odbyła się wizytacja Biskupa w Gimnazjum w Wymysłowie  

 Odbyło się spotkanie z nowym Komendantem Policji w Sochaczewie  

 Policji przekazano nowy samochód do zakupu którego gmina się dołożyła  

 Wykonano oświetlenie na Lubiejewie 
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Pan Przewodniczący Rady Gminy podziękowała Panu Wójtowi za złożenie sprawozdania i 

poprosił radnych i sołtysów o zadawanie pytań  

                                                                         

Pan Krakowiak Gabriel zapytał co z wnioskiem złożonym przez pana Grzegorza Nitka w 

sprawie dowozu dzieci z Kuznocina do szkoły w Kątach  

Pani Górecka podziękowała za wykonanie oświetlenia na Lubiejewie i poprosiła o założenie 

jeszcze kilku lamp i zapytała kiedy będzie wykonany odcinek drogi lubiejewskiej za 

obwodnicą , bo podobno miał być zrobiony  

Pan Nagłowski Tomasz  poinformował , że przebudowana była droga na Czerwonce-Parcel , 

ale w międzyczasie zginęły znaki drogowe przy tej drodze . Pan Nagłowski zaproponowała 

ustawienie niebieskich  znaków informacyjnych  

Pani Blanka Krzemińska poinformowała , że zgłaszana była naprawa studzienki , która jest 

przy transformatorze w II części Bielic  

 

Pani Misiak Dominika zapytała , czy została poinformowana firma BŁYSK o zbyt wczesnym 

włączaniu się lamp   

Pan Wojda podziękował za rozbudowę szkoły w Kątach , bo teraz  wszystkie dzieci mogą 

uczyć się na jedna zmianę , szkoda , że nie udało się położyć nakładki asfaltowej na 

Bronisławach od cmentarza , bo na tej drodze jest duży ruch . Pan Wojda poprosił o 

wytyczenie drogi Kąty – Rozlazłów , bo trudno jest dojechać do działek oraz o wykonanie 

ścieżki rowerowej przy okazji remontu drogi od Płockiej w kierunku obwodnicy . 

Pani Offerczak – Ciura Agmieszka wyjaśniła , że nie udało się zrobić drogi przy cmentarzu z 

powodu długo trwających rozmów z właścicielami działek , ale już teraz geodeta 

poinformował , że jest gotowy do podpisania  oświadczeń przez właścicieli działek. 

Wykonanie tej drogi zaplanowane jest na przyszły rok , a zamiast tej drogi wykonano inna na 

Rozlazłowie w kierunku Płockiej  

Pani Krajewska Magdalena poinformowała , ze prosiła o naprawę drogi od Bielic do 

Mikołajewa , bo droga jest zniszczona , na środku drogi jest ogromna dziura . 

Pani Borek poprosiła o naprawę drogi na Feliksowie na zakręcie i naprawę drogi przez las w 

Kożuszkach   

Pan Zieliński Sławomir poprosił o ustawienie znaków informacyjnych z numerami domów , 

na Żukowie , bo jest tam wiele dróg, około 10 

 

Pani Agnieszka Offerczak stwierdziła , że problem z numerami domów jest także na Altance , 

Rozlazłowie , czy Czerwonce-Parcel  

Pan Krakowiak stwierdził ,że rzeczywiście jest problem z odnalezieniem domów i tablice 

informacyjne o numerach domów powinny być umieszczone  
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Pani Nagłowska zaproponowała , aby na decyzjach podatkowych dopisywać zdanie , że 

uprasza się o wyeksponowanie numerów domów  

Pan Przewodniczący Rady Gminy zapytał co ze środkami - kwota 60 tys. zł  które zostały 

przeznaczone na zakup sprzętu do szpitala , dlaczego te pieniądze nie zostały przyjęte przez 

powiat, bo taki zakup musi przejść przez powiat , może zostały przeznaczone na zakupienie 

niewłaściwego sprzętu lub na niewłaściwy oddział .  

 

Pani Wołkowska Kazimiera przekazała informację na temat szkoleń dla rolników  

Odpowiedzi na pytania udzielił Wójt Gminy  

- odnośnie dowozu dzieci do szkoły w Katach , to myślę , że ta sprawa zajmie się Dyrektor 

GZEAS z Dyrektorem szkoły , zostanie sprawdzone , kto chce dojeżdżać . Lamp na 

Lubiejewie zostanie jeszcze dołożone .Odnośnie zapalania lamp , to jest prośba do 

mieszkańców , aby  zgłaszali problem do firmy BŁYSK  , bo jedna osoba nie jest w stanie 

objechać w jednej chwili całej gminy i zwrócić uwagę o której godzinie lampy się zapalają . 

Tablice informacyjne o numerach domów są zamawiane sukcesywnie , bo zamawiane są na 

dobrym materiale i trochę kosztują .  O wykonanie dalszej części drogi tzw. Lubiejewskiej 

walczyliśmy , ale nie udało , bo powiat nie miał już pieniędzy .   Wykonanie ścieżki 

rowerowej przez Kąty wzdłuż ulicy do obwodnicy nie jest możliwe ze względu na wąską 

droge , będzie tam tylko zrobiony chodnik . Odnośnie przekazania pieniędzy na zakup sprzętu 

do szpitala , to czekamy na komplet dokumentów. 

Pani Wódka stwierdziła , że w dobie reformy trzeba walczyć o każde dziecko  , a dowóz 

będzie kosztował mniej , niż kwota otrzymywanej subwencji . 

 

 

     Protokółowała       PRZEWODNICZĄCY 

Wiesława Dałkiewicz      RADY GMINY SOCHACZEW 

        CZESŁAW ĆWIKLIŃSKI 


